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Ing. Gore: 
V mestskom infoliste 2/2015 je článok Otvorene o projekte Revitalizácia hradu Parič. Ja 
súhlasím, že treba otvorene, len treba aj presne. Prvá moja poznámka, je tam uvedené, že 
finančné prostriedky ušetrené na predraženej základovej rekonštrukcii chodníkov atď. Chcem 
sa spýtať, čo bolo predražené? V slovníku slovenského pravopisu sa píše, že predražiť, je 
určiť neprimerane vysokú cenu. To znamená, že v tom projekte bola vysoká jednotková cena 
za nejaký materiál alebo za práce? Museli ste robiť to, že cement stojí nie toľko ale toľko, že 
materiál stojí toľko a nie toľko, že práce, stavebné práce stoja, lebo tak tu je napísané, že to je 
predražené. Takže, bol by som rád, keby boli presne uvádzané veci. Podľa môjho názoru 
neboli robené zásahy v tomto zmysle, ale bola redukcia, to znamená, že ste zmenili parametre 
tohto chodníka.  
Ing. Staš: 
Chcem povedať toľko, že došlo k prehodnoteniu technického riešenia podložia chodníka. 
Pôvodne chodník vlastne mal skladbu podkladových vrstiev 71 cm, v celej hrúbke bol 88 cm 
podložieho vrátane vrchnej vrstvy, celá hmota 88 cm. Možno to nie je správy výraz, že 
predraženie, že jednotkové ceny ale skôr to, že vlastne ten objem sa prehodnotil projektantom 
cestárom, ktorý tie veci zhodnotil a povedal, že vlastne toto je, takýto podklad sa dáva pod 
komunikácie, nie pod chodník. Možno ten výraz, ako podľa slovníka cudzích slov alebo ako 
ste definovali není správny predražený, ale vlastne z hľadiska objemu prác to bolo 
predražené. Ja k tomu toľko. 
Ing. Gore: 
Takže počuli sme, že nebolo predražené, takže žiadam o opravu v nasledujúcom infoliste. 
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